



Jessica



www.caffepolicanada.ca

MADE IN ITALY





Jessica





The ideal solution for Ho.Re.Ca.

JESSICA is the new professional espresso coffee machine for pods, result of the long-standing experience of SPINEL in production and marketing of capsule and pod coffee machines. Specially designed for great consumptions, it is characterized by an innovative and appealing design with soft, captivating lines: a concentrate of charm, professionalism and technology. It features brass coffee exchanger units with independent switching on and a stainless steel boiler (1, 2 or 5 liters depending on the different versions) for the production and the delivery of steam and hot water. The extreme modularity ensures flexibility, saving on energy consumption, service continuity even in case one of the units is at a standstill for maintenance. All controls, levers and buttons are at your fingertips, easy to handle and to use. JESSICA is also available with 14 gr coffee units for double pod. Imposing, strong, and extremely reliable; the *Patented Hydraulic Self-cleaning System* permitted to reduce the main cause of jamming in coffee machines, i.e. the lime scale. Wearing of the mechanical parts is limited by the high position of the coffee unit closing levers. The design features of this technology jewel *Made in Italy* facilitate also maintenance and service interventions. The optional features available on demand consist of the electronic thermostats for adjusting the infusion temperature, the 5 liter boiler, the front panel and the rear one in stainless steel, the volumetric dosing unit for automatic stop of dispensing, the cup warmer, the direct connection to the water piping system, the Credit Coffee System as well as the mechanical counter. The refined side frame for containment of cups is standard. JESSICA, ideal working tool for bars, pizzerias, restaurants, cafeterias and fast-food restaurants, reserves another surprise, something completely new in the field: **JJ HYBRID**. According to models, it can be configured with a capsule coffee unit and two pod coffee units (one for 7gr and one for 14gr), with two capsule units and one pod unit, with a capsule unit and one pod unit. The best combination is left to the choice and requirements of the customer!

SPECIFICATIONS

model	JESSICA 3 pod cav JJ HYBRID 3 caps/pod cav	JESSICA 2 pod cav JJ HYBRID 2 caps/pod cav	JESSICA 1 pod cav
power absorption	coffee group 700W each steam group 1300W total power 3400W coffee group	coffee group 700W each steam group 1300W total power 2700W coffee group	coffee group 700W steam group 800W total power 1500W
(with 5,0 liters boiler)	700W each steam group 2100Wtotal power 4200W 220-240V/50-60Hz fixed	700W each steam group 2100Wtotal power 3500W 220-240V/50-60Hz fixed	•
voltage	thermostat at 104°	thermostat at 104°	220-210V/50-60Hz,110V-60Hz
temperature control	electronic thermostat	electronic thermostat	fixed thermostat at 104°
(optional for JESSICA)	3/4/5 (JESSICA)	2/3 (JESSICA)	electronic thermostat
no. of coffee supplied	5,0 liters direct connection	5,0 liters direct connection	1
water tank	to the water piping system	to the water piping system	5,0 liters
(optional)			direct connection to the water piping system
boiler capacity	2,0 liters (for hot water and steam)	2,0 liters (for hot water and steam)	1,0 liter (for hot water and steam)
(optional)	5,0 liters (for hot water and steam)	5,0 liters (for hot water and steam)	•
weight (Kg)	51	38	24
dimensions (WxDxH) mm	820x480x490	580x480x490	350x480x490
coffee dispensing controls	by switch	by switch	by switch
(optional)	volumetric flowmeter	volumetric flowmeter	volumetric flowmeter
colors	black, white	black, white	black, white
(optional)	stainless steel	stainless steel	stainless steel
quantity per pallet (pcs)	6	6	6/12
pallet dimensions (LxPxH) cm	100x120x163	80x120x163	80x120x163 / 100x120x163
steam arm	articulated - stainless steel	articulated - stainless steel	articulated - stainless steel
and hot water dispenser	anti-scald	anti-scald	anti-scald
coffee group and boiler power	separate	separate	separate
drip trays	3 separate	2 separate	1
cup warmer (optional)	80W	25-80W	25W

ACCESSORIES

Double Pod-Holder Kit - can be applied in order to use 14 gr coffee pods which make 2 espresso coffees. Like the Coffee Infusion Group, this Kit is entirely made of brass, which keeps the coffee temperature constant right up to the cup. This prevents the loss of the coffee "crema". **Volumetric Flowmetre** - is easily programmable and it enables to automatically adjust the coffee quantity according to needs: long, short coffee **Kit For Connection To Water Piping System** - can be applied in order to connect the machine directly to the water piping. **Credit Coffee System** - helps monitoring and controlling the amount of coffees that the machine brews: the machine stops working when it reaches the number of coffees preset by the operator. **Pulsecounter** - this device allows an immediate check on the number of espresso coffee the machine has brewed, using a small 5 digit analogic counter. **Luxury version** - with a design enriched by elegant switches that add a touch of style and sophistication.





La solution idéale pour l'Hôtellerie-Restaurant-Café

JESSICA est la nouvelle machine professionnelle pour cafés expresso à dosettes souples, résultat de l'expérience consolidée de SPINEL dans la production et la commercialisation de machines à café portionné. Spécialement étudiée pour les grandes consommations, elle se distingue pour son design novateur et captivant, aux lignes souples et évocatrices: un concentré de séduction, de professionnalité et de technologie. Munies de groupes échangeurs de café en cuivre à démarrage indépendant et d'une chaudière en acier inox (1/2/5 litres selon les versions) pour la production et la distribution de vapeur et d'eau chaude. La modularité extrême garantit flexibilité, économie d'énergie électrique, continuité de service même dans le cas où l'un des groupes resterait arrêté pour des raisons d'entretien. Les commandes, les leviers et les poussoirs sont tous à portée de la main, faciles à gérer et à utiliser. JESSICA est disponible aussi avec des groupes à café de 14 grammes pour dosette double. Imposante, robuste, extrêmement fiable, grâce à son *Système Hydraulique Autonettoyant breveté*, la principale cause de blocage des machines à café a été réduite, à savoir le calcaire. L'usure des parties mécaniques est réduite grâce au positionnement sur la partie supérieure des leviers de fermeture du groupe à café. Même les entretiens et les interventions techniques sont facilités grâce aux détails de constructions de ce bijou de technologie *Made in Italy*. Les thermostats électroniques pour le réglage de la température d'infusion, la chaudière de 5 litres, la façade frontale et le panneau arrière en acier inox, le doseur volumétrique pour l'arrêt automatique du débit, la résistance du chauffe-tasses, le branchement direct à l'arrivée d'eau, le Credit Coffee System ainsi que le compteur mécanique, sont des options disponibles sur demande. Les rebords latéraux pour contenir les tasses sont fournis sur la version standard. **JESSICA**, instrument de travail idéal pour les bars, les pizzerias, les restaurants, les cantines et les fast-foods, nous réserve encore une autre surprise, nouveauté absolue dans le secteur: **JJ HYBRID**. Selon les modèles, elle peut être configurée avec un groupe à café à capsule et deux groupes à café à dosette souple (7/14 gr), avec deux groupes à café à capsule et un groupe à dosette souple ou avec un groupe à capsule et l'autre à dosette souple: la combinaison optimale est laissée au choix et aux exigences du client!

CARACTÉRISTIQUES TECHNIQUES

modèle	Jessica 3 pod cav JJ Hybrid 3 caps/pod cav	Jessica 2 pod cav JJ Hybrid 2 caps/pod cav	Jessica 1 pod cav
puissance absorbée	groupe café 700W chacun groupe vapeur 1300W pleine charge 3400W groupe café	groupe café 700W chacun groupe vapeur 1300W pleine charge 2700W groupe café	groupe café 700W groupe vapeur 800W pleine charge 1500W
(avec chaudière de 5,0 litres)	700W chacun groupe vapeur 2100W pleine charge 4200W 220-240V/50-60Hz	700W chacun groupe vapeur 2100W pleine charge 3500W 220-240V/50-60Hz	•
alimentation	thermostat fixe 104°	thermostat fixe 104°	220-210V/50-60Hz,110V-60Hz
contrôle thermique JESSICA	thermostat électronique	thermostat électronique	thermostat fixe 104°
(en option pour JESSICA)	3/4/5 (JESSICA)	2/3 (JESSICA)	thermostat électronique
café distribuables	5,0 litres branchement à l'arrivée d'eau	5,0 litres branchement à l'arrivée d'eau	1
capacité réservoir	2,0 litres (eau chaude et	2,0 litres (eau chaude et	5,0 litres
(en option)	vapeur) 5,0 litres (eau chaude	vapeur) 5,0 litres (eau chaude	branchement à l'arrivée d'eau
capacité chaudière	et vapeur)	et vapeur)	1,0 litre (eau chaude et vapeur)
(en option)			•
poids (Kg)	51 820x480x490 avec	38 580x480x490 avec	24
dimensions (LxPxH) mm	interrupteur doseur	interrupteur doseur	350x480x490
commandes distribution café	volumétrique noir, blanc acier	volumétrique noir, blanc acier	avec interrupteur
(en option)	inoxydable 6 100x120x163	inoxydable 6 80x120x163	doseur volumétrique
couleurs	avec articulation acier inox	avec articulation acier inox	noir, blanc
(en option)	anti-brûlure indépendant 3	anti-brûlure indépendant 2	acier inoxydable
quantité par palette	indépendantes 80W	indépendantes 25-80W	6/12
dimensioni pallet (LxPxH) cm			80x120x163 / 100x120x163
lances de distribution vapeur et eau			avec articulation acier inox
			anti-brûlure
démarrage groupes café et chaudière			indépendant
cuves à gouttes			1
résistance chauffe-tasses (en option)			25W

ACCESSOIRES

Kit Dosette-Double - donne la possibilité d'utiliser des dosette de 14 grammes pour deux cafés. Il a été réalisé complètement en laiton et permet au café de garder la même température jusqu'au point de distribution, en évitant la perte de degrés et donc de la crème dans la tasse.

Kit Volumétrique - facile à programmer, est idéal pour régler automatiquement la quantité de café: café court, café long.

Kit Branchement - au Réseau Hydrique permet de raccorder directement la machine au réseau hydrique.

Credit Coffee System - permet le contrôle de cafés chez le client et le bloc de la machine.

Compteur Cafés - pour un contrôle immédiat du nombre de cafés que la machine a produit jusqu'à ce moment-là, à travers un petit compteur analogique à 5 chiffres.

Version LUXURY - avec un design enrichi de boutons élégants qui lui confèrent une touche de style et de raffinement.





CONDITIONS OF SALE

Price:

** The prices indicated above are exclusive of taxes and shipping.*

Delivery time:

90 working days from order confirmation.

Delivery terms: *Delivery by our company, unless otherwise agreed in writing between the parties.*

Payment terms:

*50% deposit,
50% before delivery.*

Warranties:

Spare parts supply: Spare parts are provided under warranty for up to 12 months after shipment of the machines (serial number must be provided).

Shipping, labor, and assembly costs are the responsibility of the buyer.

The warranty does not cover any damage occurring after one year from the delivery date, as well as accidental breakage due to improper use of the machine by the end user.

The warranty does not cover damage due to normal wear and tear or limescale.

The warranty does not cover storage at inappropriate temperatures and/or overvoltage use.

Samples are available for sale at a 25% discount off the retail price.

Any proforma invoice received from our company expires on the thirtieth day from the date of the offer.

9487-8451 Québec Inc.

dba Caffé Poli Canada

247 1st Avenue

H8P2E6 Lasalle, QC,

Montreal (Canada)

www.caffepolicanada.ca/machines

info@caffepolicanada.ca